

IDE®

高氧能量水系统

BIO ENERGY

WATER SYSTEM



Korea New Technology
한국 신기술



安全可靠可以
直接饮用
Safe to direct
drinking



直接过滤
自来水
Direct filtration
Water supply



不须能源供应
操作
No energy
supply required



容易护理及
操作
Easy Maintenance
& operating

Model : IDE 3030



ii) 1ST CARTRIDGE Model: DS-FEBD-PCF

Pre Carbon Filter

第一道滤芯: 活性炭滤芯

This Pre-carbon filter designed for removal of residual chlorine, pigments, taste, odor, detergent, heavy metals & other impurities.

能吸附水中有害化学物杂及机化合物等。

Pre Carbon
(natural Coconut charcoal)



i) PRE-FILTER

10" Dollton Ceramic Standard

前置滤芯: 10" 高密度陶瓷滤芯

An excellent grade ceramic. Particles greater than 0.9 microns in diameter are trapped, effectively filter 99.99% of harmful bacterial, dirt, asbestos, rust, suspended solid and other pollutants.

顶级陶瓷滤芯, 密度高达0.9微米, 滤除水中99.99%的有害病原细菌, 污泥, 石, 铁, 沉淀物, 杂质等。

Ceramic
(fine silica powder from deposited in lake beds millions of years ago.)



iii) 2ND CARTRIDGE Model: DS-FEBD-CB

Carbon Block Filter

第二道滤芯: 高压压缩活性炭滤芯

This Carbon Block filter is a compressed granulate from of high absorb ethylene dichloride, bleach, pesticide, chloride, odor, harmful chemical materials and haloform.

附水中氯气, 农药, 杀虫剂, 重金属, 致癌物等。能改善水质及消除水中异味。

Carbon Block
(compressed from Coconut charcoal)



iv) 3ND CARTRIDGE Model: DS-FEBD-BEM

ORP & Bio Energy Plus Energize

第三道滤芯: 还原球及磁能生化陶瓷滤芯

- *The water which passes through Bio ceramic, helps enhances blood curulation & metabolism.*
- *Energizes and softens water, making it highly soluble.*
- *Detoxifies wastes accumulated in our body.*
- *Regulates body pH balance to mild alkaline.*

- 与水分子产生共振共鸣, 原水吸收了这些能量就能更活跃。
- 将水活化及增加水中的溶氧量。
- 有效清除体内的酸碱杂质。
- 平均体内pH值至弱碱性。

ORP & Bio Energy Plus Energize Ball



v) 4TH CARTRIDGE Model: DS-SM-AC

Mineral Stone & Activate Carbon Filter

(Andesite Health Stone)

第四道滤芯: 麦饭健康石和活性炭滤芯

Comprises various substantial nutritions such as Potassium, Sodium, Calcium and Magnesium and other micro elements

此系统中的活性炭能吸附水中有害化学物, 异味, 重金属及化合物等。

Mineral Stone
(Andesite Health Stone)

